
 

 

 

  
 

 

PRESS STATEMENT 

ENCDC Message of Sympathy for the people of  

Turkey and Syria Affected by the Earthquake  

February 8, 2023 
  

The Eritrean National Council for Democratic Change (ENCDC) is very saddened 

by the loss of thousands of people by the two disastrous earthquakes that struck 

large areas of central Turkey and northwest Syria on February 6, 2023. We 

express our deep sympathy and concern about what befell the Turkish and 

Syrian people and their continued suffering because of these catastrophic 

earthquakes. We urge the international community to do its utmost to provide 

earthquake recovery and humanitarian assistance to the people and 

communities affected by this calamity.  

ENCDC Office of Foreign Relations and Humanitarian Affairs  

 

 بيان صحفي

 رسالة تعاطف من المجلس الوطني الإرتري 

 لشعب تركيا وسوريا المتضررين من الزلزال
 2023فبراير  8

  

الأشخاص   آلاف  لخسارة  شديد  بحزن  الديمقراطي   للتغيير  الإرتري  الوطني  المجلس  يشعر 

جراء الزلزالين الكارثيين اللذين ضربا مناطق واسعة في وسط تركيا وشمال غرب سوريا في  

. ونعرب عن عميق تعاطفنا وقلقنا بشأنما أصاب  الشعب التركي والسوري و  2023فبراير     6

إننا نحث المجتمع الدولي على بذل قصارى  من جراء هذه الزلازل الكارثية.  استمرار معاناتهم  

جهده لتوفير التعافي من الزلزال وتقديم المساعدة الإنسانية للأشخاص والمجتمعات المتضررة  

 من هذه الكارثة. 

 

 مكتب العلاقات الخارجية والشؤون الإنسانية   -المجلس الوطني الإرتري للتغيير الديمقراطي 


